



Distribution Klubbstuga, webb	Möte	Protokoll nr.
	Medlemsmöte	1-2023
	Sammanträdesplats	Datum och tid
	Torpet	230403 kl.18.30
NÄRVARANDE	MEDDELAT FÖRHINDER	
Ordf. Monica Backerholm, sekreterare Susanne Gunnarsson, Helena Hägglund, Per Olsson +	Malin N Ögren, Patrik Edfors	
19 medlemmar	FRÅNVARANDE	

§ 1 Mötets öppnande

Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna.

§ 2 Val av justerare

Till justerare väljs Ulrika Arthursson och Eleanor Dahlberg.

§ 3 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkännes.

§ 4 Föregående protokoll

Föregående protokoll föredrages av sekreteraren och läggs till handlingarna.

§ 5 Ekonomi

Ingen ekonomisk rapport i dag.

Ett arrangörsstöd från kommunen på 8 000 kr har inkommit till föreningen för agilitytävlingen.

En fråga angående vilka som gått kurser år 2022 togs upp av en medlem. Det är två medlemmar som startat instruktörsutbildning och fem medlemmar som gick den så kallade grundmodulen för att kunna hjälpa till i klubben.

§ 6 Rapport från verksamheterna

- Agility

En officiell tävling den 3-4 juli på Kallehov. En extern instruktör kommer att hålla kurs under våren, info finns på Facebook. Nya hinder är beställda, de gamla kommer att användas till kurser bland annat. Just nu säljs toapapper för att dra in pengar till klubben. Fyra cuper kommer att hållas under sommaren. Två aktiva inom agility håller på att utbilda sig till tävlingsledare.

- Anläggning

Inget att rapportera just nu.

- BoL

Ett möte kommer att hållas för intresserade funktionärer den 11/4 kl.17.30 på Torpet.

- Mental

Ingen närvarande.

- Nosework/specialsök

En första träff har hållits. Träningstillfällen kommer att hållas i både nosework och specialsök (kong). Planer finns att ta in en extern instruktör för specialsök. Tips på lokaler att söka i tas tacksamt emot.



- Rallylydnad

Fyra cuper varav en nattcup är inbokade. Nya regler är på gång för att kunna söka klubbens priser i varje klass (Årets rallylydnadshundar). Nya rosetter kommer att inköpas. Tävlingar kommer att hållas i maj, vi hoppas att snön hinner smälta undan. Funktionärer och priser önskas till tävlingen. Skrivare skulle behöva utbildas, en medlem anmäler sitt intresse. Genomgång av nya skyltar kommer att hållas 27/4, troligtvis inte på Torpet. Ett rygstryck för kläder har arbetats fram och visades upp på mötet. Det går bra att lämna in egna kläder för tryck. En inofficiell tävling kommer att hållas 27/8 för att våra nya domare ska få chansen att döma ekipage. Ett önskemål angående senare skotträning på torsdagar kommer att framföras till BoL.

- Ungdom

Ingen närvarande, men fler ungdomar önskas i gruppen.

- Utbildning

Vi saknar utbildningsansvarig för tillfället, men styrelsen hjälps åt. Flera av vårens kurser ligger nu ute på hemsidan och är öppna för anmälan.

- Utställning

Ingen närvarande, men hälsar att det blir en officiell utställning i sommar den 1 juli. En ringsekreterare saknas ännu. De tar tacksamt emot hjälp med fika, parkeringshjälp, städning m.m.

- Webb

Klubbens mailsystem kommer att behövas bytas ut. Nya lösningar diskuteras. Frågan om SBK:s webbsystem diskuterades. Webbmaster efterlyser bilder på tävlingsekipage (namn och registreringsnummer behövs).

- Vilande IGP och tjänstehund

§ 7 Från styrelsen

- Från årsmötet; frågan om offentliga protokoll och uppdatering av städlistan. Protokollen från styrelsemötena publiceras nu på hemsidan. På grund av GDPR så gäller stor försiktighet med publicering av personuppgifter (namn). Städlistan har uppdaterats så att en person ansvarar varje vecka.

- Årsmöte SBK Mellannorrland

De aviserar en höjning på 15 kr, vårt förslag är att vi kommer att höja med samma summa from 2024. Satsningen på ungdomsverksamheten fortsätter i år.

- Bidragsansökningar

Vi har sökt bygdemedel från Länsstyrelsen för att kunna bygga en toalett, inget svar ännu.

- Inköp av roll-up

En typ av marknadsföringsmaterial för att kunna visa upp vilka vi är på ex. Game fair och liknade. En medlem har fått i uppdrag att ta fram ett förslag.

- Träningskvällarnas arbetsschema delges. En instruktör finns på plats varje tisdag. Verksamheterna kommer att turas om att hålla i fika/grillning.



- Ett gemensamt KM kommer att hållas under hösten. Endera en dag eller en hel helg 16-17 september. Ett möte med verksamheterna föreslås för att planera tillsammans.

§ 8 Rapport från Utvecklingsgruppen

Styrelsen har träffat utvecklingsgruppen angående en hundhall. Utvecklingsgruppen kommer att ha ett möte den 25 april, tid och plats meddelas senare.

§ 9 Övriga frågor

- En medlem tycker att vi ska fundera på hur vi eventuellt kan delta på Game Fair friluftsmässa i år så att vi kan planera i god tid.

§ 10 Nästa medlemsmöte 12 juni

§ 11 Mötets avslut

Mötet avslutas kl.19.20

Ordförande: Monica Backerholm

Sekreterare: Susanne Gunnarsson

Justeras: Ulrica Arthursson

Justeras: Eleanor Dahlberg

